

ADIB @Work accounts provide exclusive packages that are tailored to meet your banking expectations and offer you world-class products & services through dedicated relationship managers supported by one of the UAEs largest Branches/ATMs networks, Intelligent Teller Machine (ITM), Award winning internet & Mobile Banking and other digital platforms to make your banking journey, as it should be, providing a diverse range of accounts and solutions to end users.

**ADIB@WORK Solutions also include:**

- Onboarding Solutions (Pre-generated account opening process For New to UAE & New to Job): Fast-Track process with minimal documentations to onboard individual & bulk employees at work. \*
- Digital Solutions to support employees' new products applications remotely. provides you with information about the product description, Shari'a structure, product key features, fees, and charges. The following accounts are governed by the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services ("BSA") and the terms and conditions of Banking Services and Tariff Board which prevail in case of any difference between them, and the key facts listed below.

| Product                             | Product Description   | Shari'a structure  |
|-------------------------------------|---|--|
| <b>Current Account</b>              | Current account offers you the flexibility to deposit funds, apply for cheque books, pay bills, credit salary & withdraw cash from ADIB's 700 ATMs in UAE free of charge.   | <b>Qard Hasan</b><br>These accounts are based on the Islamic principle of Qard Hasan where the Customer, as lender deposits the lent balance in the Current Account as a benevolent loan granted to the Bank and is guaranteed by the Bank, on which no profit, any other form of return or contingent, even as a common practice, benefits is payable on the balance of the Current Account                                   |
| <b>Electron Account</b>             | Electron Account is a simple current account that offers you an easy-to-use demand deposit account that does not even require UAE residency to open.  |  |
| <b>Savings Account</b>              | Savings Account is an investment account on a Mudarabah basis that allows you to safely access your funds whenever you need along with investing the available balances for the possibility of achieving profit that is distributed and deposited, if any, into the account on a quarterly basis – such account can be opened for UAE Nationals, Residents & Non-residents.   | <b>Mudarabah</b><br>Under a Mudarabah Account, the Customer as (the "owner of funds" or "Rab-al-Maal") authorizes the Bank which accepted such authorization as the "Mudarib" to invest the Customer's funds deposited in the Account according to the terms and conditions of the Mudarabah and the achieved profit ,if any, will be shared between the parties based on the pre-agreed upon Mudarabah profit sharing ratios. |
| <b>Ghina Savings Account</b>        | Ghina Savings Account is an investment account on a Mudarabah basis that allows you to safely access your funds whenever you need along with investing the available balances for the possibility of achieving profit that is distributed and deposited, if any, into the account on a quarterly basis – such account can be opened for UAE Nationals, Residents & Non-residents. Ghina Savings account customers can win up to AED 3 million (and other prizes) by saving as little as AED 20,000 that gives a chance to enter a draw for winning prizes, which are granted to the ADIB Ghina Winners solely from ADIB's Shareholders' funds at the sole discretion of ADIB. |  |
| <b>Ghina Salaried Account (SPA)</b> | Ghina Salaried Account is an investment account on a Mudarabah basis that allows you to safely access your funds whenever you need along with investing the available balances for the possibility of achieving profit that is distributed and deposited, if any, into the account on a quarterly basis – such account can be opened for UAE Nationals, Residents & Non-residents. Ghina Salary Account allows customers to transfer their salaries to the account who are eligible for draws on 24 salary multiples prizes that are granted to the winners solely from ADIB's Shareholders' funds at the sole discretion of ADIB.  |  |

## Additional Privileges

|                             |   |  |
|-----------------------------|---|--|
| <b>Salary Bonus Program</b> | Any ADIB account with a salary transfer of minimum AED3000, will be included in the Salary bonus program that offers special banking privileges and a chance to win every month.                              | These are additional privileges and hence will follow the appropriate product offering principle |
| <b>Rise</b>                 | A personalized banking services combining wealth banking services and lifestyle privileges.   |  |
| <b>Mazaya Services</b>      | A unique bundle of services incorporates a wide range of benefits across personal banking, wealth management, lifestyle, and takaful services which customers can subscribe to, based on a fixed monthly fee. |  |

## Key Product Features & Financial Terms

| Product                 | Opening balance | Minimum balance | Minimum Monthly Salary based on self-declaration | Monthly Statement   | Standing Instructions                          | Visa Debit Card in AED only   | Cheque book  | Added Advantages Teller Services Digital banking |
|-------------------------|-----------------|-----------------|--|---|--|---|--|--|
| <b>Current Account</b>  | Zero balance    | NA              | AED 5,000  | Automated for Free statement. Additional is optional will be chargeable | The Service is optional and will be chargeable | Free for first debit card / expired debit card and all subsequent replacement of cards will be chargeable | The First Cheque book is free and subsequent cheque books if opted by customer will be chargeable. | Mobile, Internet & SMS banking                   |
| <b>Electron Account</b> |                 | AED 5,000       |  |   |  |   |  |  |
| <b>Saving Account</b>   |                 | AED 5,000       |  |   |  |   |  |  |

### Fall below Fees (FBF) Mechanism:

• Fall below fee mechanism applies to all accounts under ADIB@WORK (please refer \*\*) in addition to Current Account customers will be waived from fall back fee if they have an active finance with ADIB or transfer their salary to China Salaried Account. • \*\* T&C apply where certain accounts will be charged for non-maintenance of minimum balance / irregular transfer of salary

### Profit calculation for Mudarabah Accounts

• Profit calculation will be done in accordance with latest terms and conditions of General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services and the Announcement of Profit Distribution Method announced across all of the Bank's branches and at [http://uae50.adib.ae/en/Pages/personal\\_adib\\_at\\_work](http://uae50.adib.ae/en/Pages/personal_adib_at_work).

| Product                       | Minimum Balance   | Monthly Statement   | Visa Debit Card in AED only  | Cheque Book  | Draw Coupon Offering   | Added Advantages Teller Services Digital banking |
|-------------------------------|---|---|--|--|--|--|
| <b>Ghina Savings Account</b>  | No Minimum balance required<br>Minimum balance of AED 5,000 for profit earning                          | Automated statement is Free. Additional is optional, will be chargeable | The first/expired Debit Card is free and all subsequent replacement cards will be chargeable | N/A  | Draws to win cash prizes of AED 10,000 in the monthly draws and a prize of AED 3 million in the grand draws. More details are available on the bank's website on <a href="http://uae50.adib.ae/en/Pages/personal_adib_at_work">http://uae50.adib.ae/en/Pages/personal_adib_at_work</a> | Mobile, Internet & SMS banking                   |
| <b>Ghina Salaried Account</b> | No minimum balance required however minimum monthly salary requirement is AED 8,000 for account opening |   |  | The First Cheque book is free and subsequent cheque books if opted by customer will be chargeable. |  |  |

### Profit Calculation:

• Profit calculation will be done in accordance with latest terms and conditions of General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services and the Announcement of Profit Distribution Method announced across all of the Bank's branches and at [http://uae50.adib.ae/en/Pages/personal\\_adib\\_at\\_work](http://uae50.adib.ae/en/Pages/personal_adib_at_work)

| Additional Privileges (Optional) | Other Features   |
|----------------------------------|--|
| <b>Salary Bonus Program</b>      | <ul style="list-style-type: none"> <li>• More details are available on the bank's website on <a href="http://www.adib.ae">www.adib.ae</a></li> </ul>   |
| <b>RISE</b>                      | <p><b>Requirements:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Average Monthly Balance: AED 100,000 across customer accounts.</li> <li>• Minimum Salary: AED 20,000</li> </ul> <p><b>Features include:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Preferential charges on select banking services</li> <li>• Discount on cheque book issuance fees, duplicate account statement fees and demand draft issuance fees.</li> <li>• Access to over 1000 smart deal offers</li> <li>• Access to airport meet and assist program for Visa platinum holders.</li> </ul> <p>More details are available on the bank's website on <a href="http://www.adib.ae">www.adib.ae</a></p> |
| <b>Mazaya Services</b>           | <ul style="list-style-type: none"> <li>• Unique banking services available to all ADIB individual customers for a monthly service fee. (Rise and Mass Segments)</li> </ul> <p><b>Mazaya services / benefits include:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Personal Banking Benefits.</li> <li>• Lifestyle Benefits.</li> <li>• Takaful Benefits.</li> <li>• Wealth Management Benefits.</li> </ul> <p>For more details about Mazaya services / benefits please visit <a href="http://www.ADIB.ae/Mazaya">www.ADIB.ae/Mazaya</a></p>  |
| Key Requirements                 |  |
| <b>Current Account</b>           | <p><b>UAE Nationals:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Valid original Emirates ID OR Valid Passport OR self-attested passport copy</li> <li>• Secondary Document could be original or provided from ICA App</li> </ul> <p><b>UAE Residents (Expatriates):</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Valid passport in original or self-attested passport copy</li> <li>• Valid original Emirates ID or ICA App accepted</li> <li>• Valid residence visa stamped in original on passport or self-attested copy [Except for GCC Residents] or ICA App accepted</li> </ul>  |
| <b>Electron Account</b>          | <ul style="list-style-type: none"> <li>• Valid original passport</li> <li>• Valid original entry permit visa</li> <li>• Emirates ID application (if available)</li> </ul> <p><b>UAE Nationals:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Valid original Emirates ID OR Valid Passport OR self-attested passport copy</li> <li>• Secondary Document provided from ICA App accepted</li> </ul>  |
| <b>Ghina Salaried Account</b>    | <p><b>UAE Residents (Expatriates):</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Valid passport in original or self-attested passport copy</li> <li>• Valid original Emirates ID or ICA App accepted</li> <li>• Valid residence visa stamped in original on passport or self-attested copy [Except for GCC Residents] or ICA App accepted</li> <li>• Salary certificate with minimum salary of AED 8,000 is mandatory for Ghina salaried account.</li> </ul>  |

## Key Requirements

### Savings Account

- All the documents mentioned above in the Electron/Ghina Salaried Account section is required for residents.

### Ghina Savings Account

## Fees & Charges:

5% Value Added Tax (VAT) will be additionally added to the amount of the Banking Services fees and charges mentioned below unless explicitly mentioned that VAT is not applicable or inclusive in such amount

|   |                               |   |
|---|-------------------------------|---|
| Fall below Fees (per month)   |                               | AED 25  |
| Additional Statement Fees (per cycle)   |                               | AED 25  |
| Monthly Service fee for Mazaya Services   |                               | AED 100   |
| Debit Card  | New                           | Free  |
|   | Replacement (per card)        | AED 25  |
| Cash Withdrawal / Deposit<br>Balance Inquiry  | Using ADIB ATM/bank services  | Free  |
| Mini statement (last 5 transactions)<br>Transfer within ADIB accounts<br>Utility Bill Payment (ADDCC, AADC, DEWA, SEWA, Etisalat) |                               |   |
| i)Cash Withdrawal*<br>ii)Balance Inquiry<br>iii)Decline for insufficient funds  | Using non-ADIB ATM in the UAE | i) AED 2 (per transaction)<br>ii) AED 1 (per transaction)<br>iii) AED 1 (per transaction) |
| Cash Withdrawal<br>Balance Inquiry  | Using other GCC SWITCH ATM    | As per host country system  |
| i)Cash Withdrawal<br>ii)Non-AED Transaction Service Fee   | Using non-GCC ATM             | i) As per host country system<br>ii) 1.93%  |

- \*First four transactions per month are free for Mazaya account.
- \*\* Cycle is full calendar month i.e 1st of the month to end of the month.

For the specific details and applicable terms and conditions, please refer to ADIB Tariff board on <https://adib.com/en/SiteAssets/Personal/Banking-Services-and-Tariff-Board.pdf>

## Profit Rate Illustrations

### Assumptions:

|  |             |
|--|-------------|
| Investment Amount in the calendar month                                      | AED 100,000 |
| Achieved Profit Rate by the End of the same calendar month                   | 0.66%       |
| Achieved Distributed Profit Rate by the End of the same calendar month       | 0.36%       |
| Investment Risk Reserve (Should not be more than 50% of the achieved profit) | 0.30%       |
| Number of days in the month  | 30          |

### Calculation:

- Profit Distribution Calculation for the same calendar month = Investment Amount in the calendar month \* Achieved Distributed Profit Rate by the End of the same calendar month \* Number of days in the calendar month / 365
- Profit Distribution Calculation for the same calendar month = AED 100,000 \* 0.36% \* 30 / 365 = AED 29.589
- Achieved Profit, if any, for each calendar month is calculated by the end of such month in accordance with latest terms and conditions of General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services and the Announcement of Profit Distribution Method announced across all of the Bank's branches and at [www.adib.ae](http://www.adib.ae)

For more information on the latest Profit Distribution Rates, please refer to ADIB website on [www.adib.ae](http://www.adib.ae)

## Key Terms & Conditions

### Terms and conditions

- ADIB reserves the right to decline any customer application at its sole discretion.
- Above product criteria is subject to ADIB's approved product policy.
- ADIB General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services apply to the above products.  
Link: <https://www.adib.ae/en/SiteAssets/Accounts%20Docs/banking-service-agreement-bwb.pdf>
- The fees & charges applicable to the above products will be as per ADIB's Banking Services & Tariff Board and are subject to change from time to time as per ADIB's absolute discretion in accordance with the UAE Central Bank regulations. ADIB customers will be notified 60 calendar days prior to any change to General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services & Banking Services and Tariff Board.
- ADIB staff are not allowed to collect any cash or in-kind gifts from the customer for any reason or on any circumstances.
- Customer should not share OTP with anyone, including ADIB staff, under any circumstances.

## Warnings

- Failure to maintain minimum balance (where applicable) will result in not waiving the fall below fee.
- An account will be deemed dormant if there have been no transactions by the customer for a period of 3 years from the date of last transaction.

توفر حسابات ADIB@work باقات حصرية مصممة لتلبية توقعاتك المصرفية وتقديم لك منتجات وخدمات ذات مستوى عالمي من خلال مديري علاقات مخصصين مدعومين من أحد أكبر شبكات الفروع/ أجهزة الصراف الآلي في الإمارات العربية المتحدة، وأجهزة الصراف الآلي، والخدمات المصرفية عبر الإنترنت والهاتف المتحرك وغيرها الحائزة على جوائز عبر من المنصات الرقمية لجعل رصتك المصرفية، كما ينبغي أن تكون، من خلال توفير مجموعة متنوعة من الحسابات والحلول للمستخدمين النهائيين.

تشمل حلول ADIB@WORK أيضًا ما يلي:

- حلول فتح الحساب (عملية فتح الحساب المنشأة مسبقًا للوافدين الجدد في الإمارات والجدد في الوظائف): عملية المسار السريع مع الحد الأدنى من الوثائق للموظفين الأفراد والمجموعات في العمل.\*
- حلول رقمية لدعم تطبيقات المنتجات الجديدة للموظفين عن بعد، توفر لك معلومات حول وصف المنتج، والهيكل الشرعي، وميزات المنتج الرئيسية، والرسوم. تخضع الحسابات التالية للشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية وشروط وأحكام الخدمات المصرفية ومجلس التعرّف التي تسود في حالة وجود أي اختلاف بينهما، والحقائق الأساسية المذكورة أعلاه.

| المنتج          | وصف المنتج  | الهيكل الشرعي   |
|-----------------|---|---|
| الحساب الجاري   | يوفر لك الحساب الجاري المرونة في إيداع الأموال، والتقدم بطلب للحصول على دفاتر الشيكات، ودفع الفواتير، وإيداع الراتب، وسحب النقود من 700 جهاز صراف آلي تابع لمصرف أبوظبي الإسلامي في الإمارات العربية المتحدة مجانًا.  | <b>حساب القرض الحسن</b><br>تستند هذه الحسابات إلى المبدأ الإسلامي للقرض الحسن حيث يودع المتعامل، بصفته المقرض، الرصيد المقرض في الحساب الجاري كقرض خيري ممنوح للمصرف ويضمنه المصرف، ولا توجد مرايحة عليه، أو أي شكل آخر من أشكال العائد حتى كمراسة شائعة تُدفع على رصيد الحساب الجاري.                |
| حساب إلكتروني   | حساب إلكتروني حساب جاري بسيط يوفر لك حساب وديعة تحت الطلب سهل الاستخدام ولا يتطلب فتحه الإقامة في الإمارات.   |   |
| حساب التوفير    | حساب التوفير حساب استثماري على أساس المضاربة يسمح لك بالوصول بأمان إلى أموالك متى احتجتها إلى جانب استثمار الأرصدة المتاحة لإمكانية تحقيق ربح يتم توزيعه وإيداعه، إن وجد، في الحساب على أساس ربع سنوي - يمكن فتح هذا الحساب لمواطني دولة الإمارات العربية المتحدة والمقيمين وغير المقيمين.  | <b>المضاربة</b><br>بموجب حساب المضاربة، يفوض المتعامل بصفته (مالك الأموال، أو «رب المال») المصرف الذي قبل هذا التفويض باسم «المضارب» لاستثمار أموال المتعامل المودعة في الحساب وفقا للشروط مع تقاسم شروط المضاربة والمرايحة المحققة، إن وجدت، بين طرفي غنى على أساس نسب المضاربة المتفق عليها مسبقًا. |
| حساب التوفير    | حساب غنى للتوفير حساب استثماري على أساس المضاربة يسمح لك بالوصول بأمان إلى أموالك متى احتجت إليها إلى جانب استثمار الأرصدة المتاحة لإمكانية تحقيق ربح يتم توزيعه وإيداعه، إن وجد، في الحساب على أساس ربع سنوي. يمكن فتح هذا الحساب لمواطني الإمارات والمقيمين وغير المقيمين. يمكن لعملاء حساب التوفير غنى الفوز بما يصل إلى 3 ملايين درهم إماراتي (وجوائز أخرى) من خلال توفير ما يصل إلى 20,000 درهم إماراتي، ما يتيح الفرصة للدخول في السحب للفوز بالجوائز، التي تُمنح للفائزين في حساب غنى من مصرف أبوظبي الإسلامي فقط من أموال مساهمي مصرف أبوظبي الإسلامي حسب التقدير المطلق لمصرف أبوظبي الإسلامي. |   |
| حساب غنى للراتب | حساب غنى للراتب حساب استثماري على أساس المضاربة يسمح لك بالوصول بأمان إلى أموالك متى احتجت إليها إلى جانب استثمار الأرصدة المتاحة لإمكانية تحقيق ربح يتم توزيعه وإيداعه، إن وجد، في الحساب على أساس ربع سنوي. يمكن فتح هذا الحساب لمواطني الإمارات والمقيمين وغير المقيمين. يسمح حساب غنى للراتب للمتعاملين بتحويل رواتبهم إلى الحساب المؤهل للسحب على جائزة 24 ضعف الراتب يتم منحها للفائزين فقط من أموال مساهمي مصرف أبوظبي الإسلامي وفقا لتقدير مصرف أبوظبي الإسلامي وحده.   |   |

## امتيازات إضافية

|  |  |
|--|--|
| سيتم تضمين أي حساب تحويل راتب لدى مصرف أبوظبي الإسلامي بحد أدنى 3,000 درهم في برنامج مكافأة الراتب الذي يقدم امتيازات مصرفية خاصة وفرصة للفوز كل شهر.                                      | هذه امتيازات إضافية، وبالتالي ستتبع مبدأ عرض المنتجات المناسب. |
| خدمات مصرفية مخصصة تجمع بين خدمات مصرفية غنية وامتيازات أسلوب الحياة.  |  |
| تتضمن باقة فريدة من الخدمات مجموعة واسعة من المزايا عبر الخدمات المصرفية الشخصية وإدارة الثروات ونمط الحياة وخدمات التكافل التي يمكن للمتعاملين الاشتراك فيها، بناءً على رسوم شهرية ثابتة. |  |

## مميزات المنتج الرئيسية والشروط المالية

| مميزات        | رصيد المنتج | الحد الأدنى للرصيد | الحد الأدنى للراتب الشهري بناءً على الإقرار الذاتي | كشف الحساب الشهري  | تعليمات دائمة            | بطاقة الخصم فيزا بالدرهم فقط   | دفتر شيكات  | المميزات المضافة خدمات الصراف الرقمية                                 |
|---------------|-------------|--------------------|--|--|--------------------------|--|---|---|
| الحساب الجاري | رصيد صفري   | لا يوجد            | 5,000 درهم   | آلياً لكشف الحساب المجاني. سيكون كشف الحساب الإضافي اختياري وسيتم تحصيل رسومه عليه | الخدمة اختيارية وبرسومه. | مجاًناً بالنسبة لبطاقة الخصم الأولى/ بطاقة الخصم المنتهية الصلاحية وجميع عمليات الاستبدال اللاصقة برسومه | دفتر الشيكات الأول مجاني وسيتم تحصيل رسومه دفاتر الشيكات اللاصقة إذا اختار المتعامل إصدارها | الخدمات المصرفية عبر الهاتف المتحرك والإنترنت والرسائل النصية القصيرة |
| حساب إلكترون  |             |                    | 5,000 درهم   |  |                          |  | لا يوجد   |   |
| حساب التوفير  |             |                    | 5,000 درهم   |  |                          |  | لا يوجد   |   |

### آلية رسوم الحد الأدنى من الرصيد

تطبق آلية رسوم الحد الأدنى من الرصيد أدناه على جميع حسابات ADIB@WORK (يرجى الرجوع إلى \*\*) بالإضافة إلى الحساب الجاري. سيتم الإعفاء من هذه الرسوم إذا كان لديهم تمويل نشط مع مصرف أبوظبي الإسلامي أو قاموا بتحويل رواتبهم إلى حساب غنى للراتب. \*\* تطبق الشروط والأحكام حيث سيتم فرض رسوم على حسابات معينة عند عدم الحفاظ على الحد الأدنى للرصيد/ التحويل غير المنتظم للراتب

### حساب المراجعة لحسابات المضاربة:

تحتسب المراجعة وفقاً لأحدث الشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية مع الإعلان عن طريقة توزيع الأرباح المعلنة في جميع فروع المصرف وعلى [http://uae50.adib.ae/en/Pages/personal\\_adib\\_at\\_work](http://uae50.adib.ae/en/Pages/personal_adib_at_work)

| مميزات           | الحد الأدنى للرصيد المنتج  | كشف الحساب الشهري  | بطاقة الخصم فيزا بالدرهم فقط   | دفتر شيكات   | عرض قسائم السحب  | المميزات المضافة خدمات الصراف الرقمية                                 |
|------------------|--|--|--|--|--|---|
| حساب التوفير غنى | لا يوجد حد أدنى للرصيد الحد الأدنى للرصيد 5,000 درهم لكسب الأرباح                | آلياً لكشف الحساب المجاني. سيكون كشف الحساب الإضافي اختياري وسيتم تحصيل رسومه عليه | مجاًناً بالنسبة لبطاقة الخصم الأولى/ بطاقة الخصم المنتهية الصلاحية وجميع عمليات الاستبدال اللاصقة برسومه | لا يوجد  | السحب للفوز بجوائز نقدية بقيمة 10,000 درهم في السحوبات الشهرية وجائزة قدرها ٣ ملايين درهم في السحوبات الكبرى. مزيد من التفاصيل متاحة على موقع المصرف على <a href="http://uae50.adib.ae/en/Pages/personal_adib_at_work">http://uae50.adib.ae/en/Pages/personal_adib_at_work</a> | الخدمات المصرفية عبر الهاتف المتحرك والإنترنت والرسائل النصية القصيرة |
| حساب غنى للراتب  | لا يوجد حد أدنى للرصيد ولكن الحد الأدنى للراتب الشهري هو 8,000 درهم لفتح الحساب. |  |  | دفتر الشيكات الأول مجاني وسيتم تحصيل رسومه دفاتر الشيكات اللاصقة إذا اختار المتعامل إصدارها. |  |   |

### حساب المراجعة:

تحتسب المراجعة وفقاً لأحدث الشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية مع الإعلان عن طريقة توزيع الأرباح المعلنة في جميع فروع المصرف وعلى [http://uae50.adib.ae/en/Pages/personal\\_adib\\_at\\_work](http://uae50.adib.ae/en/Pages/personal_adib_at_work)

| مميزات إضافية (اختياري) | مميزات أخرى   |
|-------------------------|---|
| برنامج مكافآت الراتب    | <ul style="list-style-type: none"> <li>مزيد من التفاصيل متاحة على موقع المصرف على <a href="http://www.adib.ae">www.adib.ae</a>.</li> </ul>  |
| راقبي                   | <p><b>متطلبات راقبي:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>متوسط الرصيد الشهري: 100,000 درهم عبر حسابات المتعامل.</li> <li>الحد الأدنى للراتب: 20,000 درهم</li> </ul> <p><b>تشمل المميزات:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>رسوم تفضيلية على خدمات مصرفية مختارة</li> <li>خصم على رسوم إصدار دفتر الشيكات ورسوم كشف الحساب المكرر ورسوم إصدار الكميالة تحت الطلب.</li> <li>الوصول إلى أكثر من 1,000 عرض للصفحة الذكية</li> <li>الوصول إلى برنامج الاستقبال والمساعدة في المطار لحاملي بطاقة فيزا البلاتينية.</li> </ul> <p>مزيد من التفاصيل متاحة على موقع المصرف على <a href="http://www.adib.ae">www.adib.ae</a>.</p>  |
| خدمات مزايا             | <ul style="list-style-type: none"> <li>خدمات مصرفية فريدة من نوعها لجميع متعاملي مصرف أبوظبي الإسلامي الأفراد مقابل رسوم خدمة شهرية. (راقبي والقطاعات الجماعية)</li> </ul> <p><b>تشمل خدمات/ مميزات مزايا:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>مزايا الخدمات المصرفية الشخصية.</li> <li>فوائد أسلوب الحياة.</li> <li>مزايا التكافل.</li> <li>فوائد إدارة الثروات.</li> </ul> <p>لمزيد من التفاصيل حول خدمات/ مميزات مزايا، يرجى زيارة <a href="http://www.ADIB.ae/Mazaya">www.ADIB.ae/Mazaya</a></p>   |
| المتطلبات الرئيسية      |   |
| الحساب الجاري           | <p><b>المواطنون:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>الهوية الإماراتية الأصلية السارية أو جواز سفر ساري المفعول أو نسخة مصدقة ذاتياً من جواز السفر</li> <li>يمكن أن يكون المستند الثانوي أصلياً أو مقدماً من تطبيق الهيئة الاتحادية للهوية والجنسية</li> </ul> <p><b>المقيمون:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>أصل جواز سفر ساري المفعول أو نسخة مصدقة ذاتياً من جواز السفر</li> <li>هوية الإمارات الأصلية السارية أو من تطبيق الهيئة الاتحادية للهوية والجنسية</li> <li>تأشيرة إقامة صالحة مختومة في الأصل على جواز السفر أو نسخة مصدقة ذاتياً بإستثناء المقيمين في دول مجلس التعاون الخليجي] أو من تطبيق الهيئة الاتحادية للهوية والجنسية</li> </ul>  |
| حساب إلكتروني           | <ul style="list-style-type: none"> <li>جواز السفر الأصلي ساري المفعول</li> <li>تأشيرة دخول سارية المفعول</li> <li>نموذج طلب هوية الإمارات (إن وجدت)</li> </ul> <p><b>المواطنون:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>بطاقة الهوية الإماراتية الأصلية سارية أو جواز سفر ساري المفعول أو نسخة مصدقة ذاتياً من جواز السفر</li> <li>يمكن أن يكون المستند الثانوي أصلياً أو مقدماً من تطبيق الهيئة الاتحادية للهوية والجنسية</li> </ul> <p><b>المقيمون:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>جواز سفر ساري المفعول أصلي أو نسخة مصدقة ذاتياً من جواز السفر</li> <li>هوية الإمارات الأصلية السارية أو من تطبيق الهيئة الاتحادية للهوية والجنسية</li> <li>يتم قبول تأشيرة إقامة صالحة مختومة في الأصل على جواز السفر أو نسخة مصدقة ذاتياً بإستثناء المقيمين في دول مجلس التعاون الخليجي] أو من تطبيق الهيئة الاتحادية للهوية والجنسية</li> <li>شهادة راتب بحد أدنى 8,000 درهم إلزامية لحساب غنى للراتب.</li> </ul> |
| حساب غنى للراتب         |   |



## المتطلبات الرئيسية

### حساب التوفير

### حساب التوفير غنى

- جميع المستندات المذكورة أعلاه في قسم حساب إلكترون/ حساب غنى للراتب مطلوبة للمقيمين.

## الرسوم:

تُضاف 5% ضريبة القيمة المضافة إلى مبلغ رسوم الخدمات المصرفية المذكورة أدناه ما لم يذكر صراحة أن ضريبة القيمة المضافة غير قابلة للتطبيق أو يشتملها هذا المبلغ.

|   |  |  |
|---|--|--|
| رسوم انخفاض الرصيد  | 25 درهماً  |  |
| رسوم كشف حساب إضافي (لكل دورة)  | 25 درهماً  |  |
| رسوم خدمة شهرية لخدمات مزايا  | 100 درهماً   |  |
| بطاقة الخصم المباشر   | جديدة  | مجانية   |
|   | الاستبدال (للبطاقة)  | 25 درهماً  |
| السحب النقدي/ الإيداع الاستعلام عن الرصيد   | استخدام خدمات الصراف الآلي/ خدمات مصرف أبوظبي الإسلامي                   | مجانية   |
| كشف حساب مختصر (آخر 5 معاملات)<br>التحويل بين حسابات مصرف أبوظبي الإسلامي<br>دفع فواتير الخدمات (شركة أبوظبي للتوزيع، شركة العين للتوزيع، هيئة كهرباء ومياه دبي، هيئة كهرباء ومياه وغاز الشارقة، اتصالات) | استخدام أجهزة الصراف الآلي غير التابعة لمصرف أبوظبي الإسلامي في الإمارات | أ) درهماً (لكل معاملة)<br>ب) درهم (لكل معاملة)<br>ج) درهم (لكل معاملة) |
|   | استخدام أجهزة الصراف الآلي الأخرى في دول مجلس التعاون الخليجي            | حسب نظام الدولة المضيفة  |
|   | استخدام أجهزة الصراف الآلي خارج دول مجلس التعاون الخليجي                 | أ) حسب نظام الدولة المضيفة<br>ب) 1.93%                                 |

\* أول أربع معاملات شهرية مجانية لحساب مزايا.

\*\* الدورة شهر تقويمي كامل، أي من اليوم الأول من الشهر حتى نهاية الشهر.

للاطلاع على التفاصيل المحددة والشروط والأحكام السارية، يرجى الرجوع إلى جدول الرسوم على <https://adib.com/en/SiteAssets/Personal/Banking-Services-and-Tariff-Board.pdf>

## توضيح معدل المربحة

الافتراضات:

|              |   |
|--------------|---|
| 100.000 درهم | رصيد الحساب في الشهر التقويمي                                 |
| 0.66%        | معدل المربحة المحقق بنهاية نفس الشهر التقويمي                 |
| 0.36%        | معدل المربحة المحقق الموزع بحلول نهاية نفس الشهر التقويمي     |
| 0.30%        | احتياطي أخطار الاستثمار (يجب ألا يزيد عن 50% من الربح المحقق) |
| 30           | عدد أيام الشهر  |

الحساب:

- حساب توزيع مربحة نفس الشهر التقويمي = رصيد الحساب في الشهر التقويمي \* معدل المربحة الموزع بحلول نهاية نفس الشهر التقويمي \* عدد الأيام في الشهر التقويمي / 365
- حساب توزيع المربحة لنفس الشهر التقويمي = 100,000 درهم \* 0.36% \* (365/30) = 29,589 درهم.
- تُحتسب المربحة المحققة، إن وجدت، لكل شهر تقويمي بحلول نهاية هذا الشهر وفقاً لأحدث الشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية مع إعلان طريقة توزيع المربحة المعلنة في جميع فروع المصرف وعلى [www.adib.ae](http://www.adib.ae).

لمزيد من المعلومات حول أحدث معدلات توزيع المربحة، يرجى الرجوع إلى موقع مصرف أبوظبي الإسلامي على [www.adib.ae](http://www.adib.ae).

## الشروط والأحكام الرئيسية

الشروط والأحكام

- يحتفظ مصرف أبوظبي الإسلامي بالحق في رفض أي طلب للمتعامل وفقاً لتقدير المصرف الخاص.
- تخضع معايير المنتج المذكورة أعلاه لسياسة المنتجات المعتمدة من مصرف أبوظبي الإسلامي.
- تطبيق الشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية من مصرف أبوظبي الإسلامي على المنتجات المذكورة أعلاه. الرابط: <https://www.adib.ae/en/SiteAssets/Accounts%20Docs/banking-service-agreement-bwb.pdf>
- ستكون الرسوم المطبقة على المنتجات المذكورة أعلاه طبقاً لمجلس الخدمات المصرفية والتعرفة في مصرف أبوظبي الإسلامي وتخضع للتغيير من وقت لآخر وفقاً لتقدير مصرف أبوظبي الإسلامي المطلق وفقاً للوائح مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي. سيتم إخطار متعاملي مصرف أبوظبي الإسلامي قبل 60 يوماً تقويمياً من أي تغيير في الشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية والخدمات المصرفية ولجنة التعرفة.
- لا يُسمح لموظفي مصرف أبوظبي الإسلامي بتحصيل أي هدايا نقدية أو عينية من المتعامل لأي سبب أو تحت أي ظرف من الظروف.
- يجب على المتعامل عدم مشاركة كلمة السر غير المتكررة مع أي شخص، بما في ذلك موظفي مصرف أبوظبي الإسلامي، تحت أي ظرف من الظروف.

## الشروط

- سيؤدي عدم الحفاظ على الحد الأدنى للرصيد (عند الاقتضاء) إلى عدم التنازل عن رسوم الحد الأدنى.
- يحتفظ مصرف أبوظبي الإسلامي بالحق في رفض أي طلب للمتعامل وفقاً لتقدير المصرف الخاص.